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'Vlamingen in de Wereld'  -  Bevraging mediagebruik

In de nieuwsbrief ‘Vlamingen in de wereld’ van april 2020 stond een artikel met als titel 
“Bevraging | Het Beste van Vlaanderen en Nederland”.

In dat artikel werd de lancering aangekondigd van een bevraging door de Vlaamse 
overheid om een beter beeld te krijgen van hoe belangrijk informatie en programma’s uit 
Vlaanderen zijn voor ‘Vlamingen in de Wereld’, hoe deze mensen deze informatie en 
programma’s consumeren en hoe de dienstverlening van BVN (Het Beste van Vlaanderen 
en Nederland) daarin past. Daarvoor rekende het Departement Cultuur, Jeugd en Media 
op hun medewerking. De bevraging kon worden ingevuld tot en met 8 mei

1. Is de verwerking van deze bevraging afgerond?

2. Wat zijn de belangrijkste conclusies en aanbevelingen uit de resultaten?

3. Kan de minister de resultaten van deze bevraging bezorgen?



BENJAMIN DALLE 
VLAAMS MINISTER VAN BRUSSEL, JEUGD EN MEDIA

ANTWOORD
op vraag nr. 165 van 19 juni 2020
van KARIN BROUWERS

De bevraging werd gehouden om – in de mate van het mogelijke – een zicht te krijgen 
op de BVN-kijker en de manier waarop de programma’s van BVN gecapteerd/bekeken 
worden, dit met aandacht voor het rechtstreeks aanbod van VRT en andere nieuws- en 
informatiekanalen vanuit Vlaanderen. 

De bevraging gebeurde via de nieuwsbrief en sociale media van Vlamingen in de Wereld 
(VIW) bestaande uit BVN-kijkers en niet-kijkers verspreid over de hele wereld.  

We wisten echter van meet af aan dat het een delicate oefening ging worden met een 
zeer waarschijnlijk niet-representatief karakter. Uiteindelijk vulden 176 personen de 
bevraging compleet in, terwijl de nieuwsbrief een bereik heeft van een dikke 16.200 
leden. Gezien de uiterst lage responsgraad (1%) kan en wil ik dan ook geen conclusies 
en aanbevelingen meegeven omdat die mogelijks niet representatief zijn.


